
 
 
 
 
 
 

   

R Ernst & Young Inc. 
 1 Place Ville Marie  
 Bureau 2400 
 Montréal, Canada H3B 3M9 

le 24 mars 2006 
 

Fonds mutuels Norbourg et Évolution (les « Fonds ») 
 

Émission de feuillets d’impôts 2005 pour les détenteurs d’unités 
 
 
 
La présente a pour but d’aviser les détenteurs d’unités des Fonds des faits nouveaux en ce 
qui a trait à l’émission des feuillets fiscaux T3 (et Relevé 16 au Québec) et T-5008 pour 
l’année 2005. 
 
Compte tenu des pertes réalisées par les Fonds au cours de l’année 2005, découlant entre 
autres des détournements qui ont été constatés pour l’ensemble des Fonds, aucun feuillet T3 
(et Relevé 16 au Québec) ne sera émis par les Fonds pour l’année 2005. 
 
Les informations incluses aux feuillets T-5008 émis le 23 mars 2006 aux clients qui ont 
vendu des unités des Fonds en 2005 provenant de comptes non-enregistrés ont été 
redressées en conséquence. 
 
Pour toute information, veuillez laisser un message (nom, numéro de client et numéro de 
téléphone) dans la boîte vocale du Liquidateur au 1-866-245-0506.  
 

 
 
Pierre Laporte, CA 
Liquidateur 
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R A Member of Ernst & Young International, Ltd. 

March 24, 2006 
 

Norbourg and Évolution mutual funds (the “Funds”) 
 

Issuance of 2005 income tax receipts to unitholders 
 
 
 
This letter is to advise the Funds’ unitholders of the most recent developments with respect 
to the issuance of the T3 (and Relevé 16 in Québec) and T-5008 income tax slips for 2005. 
 
Given the losses incurred by the Funds during 2005, in light of the misappropriations 
identified in the Funds overall among other reasons, no T3 slip (and Relevé 16 in Québec) 
will be issued by the Funds for 2005. 
 
The information included in the T-5008 slips issued on March 23, 2006 to unitholders that 
sold units from non-registered accounts in 2005 has been adjusted accordingly. 
 
 
For additional information, please leave a message (specifying name, client number and 
telephone number) in the Liquidator’s voice mail at 1-866-245-0506.  
 

 
 
Pierre Laporte, CA 
Liquidator 
 


